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AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY ELEKTROTECHNIKY A INFORMATIKY STU V BRATISLAVE 

Zápisnica č. 1 / 2023 

zo zasadnutia AS FEI STU, ktoré sa konalo dňa 17. 01. 2023 v B-klube FEI STU 

Prítomní: 
 

Zamestnanecká časť: 16 Ospravedlnení: Gabriel Farkaš, Eva Karasová 
 
Študentská časť: 5 Ospravedlnení: Tomáš Debnár, Juraj Stekla, Zoltán Szitás, Martin  

Závacký 
 

Hostia: prof. Dr. Ing. Miloš Oravec, dekan fakulty 
Mgr. Peter Miklovič, PhD., tajomník fakulty 
doc. Ing. Eva Miklovičová, PhD., prodekanka pre inžinierske a doktorandské 
štúdium 
Ing. Stanislav Sojak, PhD., prodekan pre bakalárske štúdium 
prof. Ing. Viera Stopjaková, PhD., prodekanka pre vedu, výskum a ľudské 
zdroje 
doc. Ing. Radoslav Vargic, PhD.,  prodekan pre informatizáciu a zahraničné 
vzťahy  
doc. Ing. Ján Kardoš, PhD., predseda Fakultného výboru ZOO pri FEI STU 
prof. Ing. František Janíček, PhD., člen AS STU za FEI STU 
prof. Ing. Vladimír Nečas, PhD., člen AS STU za FEI STU 
prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., kandidát na funkciu dekana FEI STU 2023-2027 
RNDr. Soňa Kotorová, PhD., odborná asistentka ÚJFI 
 

Prezenčné listiny (3) tvoria prílohu č. 1 tejto zápisnice. 

Program: 
1. Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov 

zápisnice. 
2. Schválenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia AS FEI STU. 
3. Aktuálne otázky FEI. 
4. Informácia o stave príprav volieb do AS STU. 
5. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na FEI STU 

pre akademický rok 2023/2024. 
6. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na FEI STU 

pre akademický rok 2023/2024. 
7. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na FEI 

STU pre akademický rok 2023/2024. 
8. Rôzne. 
9. Záver. 
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K bodu 1 / - Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov 
zápisnice. 
Predseda senátu privítal hostí na zasadnutí v B-klube FEI STU. Po určení skrutátorov (senátori Bisták 
a Šubjak) dal predseda hlasovať o programe zasadnutia. 

 
Súhlasím s navrhnutým programom zasadnutia. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Program zasadnutia bol schválený. 

Následne dal predseda senátu v súlade s rokovacím poriadkom hlasovať o overovateľoch zápisnice – 
senátorovi Halgošovi a Šubjakovi. 
 

Súhlasím s navrhnutými overovateľmi zápisnice. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 20 proti: 0 zdržali sa: 1 

Overovatelia zápisnice boli schválení. 

 

K bodu 2 / - Schvaľovanie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia. 
Predseda senátu sa spýtal, či prítomní senátori súhlasia so znením poslednej zápisnice tak, ako im 
bola poslaná mailom 6.12.2023.  
 

Súhlasím so znením zápisnice z predošlého zasadnutia AS FEI STU. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Zápisnica č. 5/2022 bola schválená.  

 

K bodu 3 / - Aktuálne otázky. 
Slovo si zobral dekan fakulty, ktorý informoval o tom, že: 

- ako dekan vystupuje na zasadnutí senátu FEI STU poslednýkrát, pretože prof. Kutiš sa od 
1.2.2023 stane novým dekanom FEI STU a preto sa postupne zúčastňuje aktuálnych 
zasadnutí a kolégií, 

- akreditácie prebiehajú, stále sa dopĺňajú veci s nimi súvisiace, prorektor Bittera ich overuje 
cez akreditačné komisie,  

- k dotáciám boli na veľkom senáte rozpísané všeobecné pravidlá, no žiadne konkrétne čísla 
ešte nie sú známe,  

- cena energií môže narušiť chod fakulty, na čo tajomník zareagoval, že zatiaľ nie sú žiadne 
poplašné správy a nie je preto dôvod na obavy,  

- stavba bude v utorok 24.1.2023 v rámci zasadnutia Kolégia dekana slávnostne odovzdaná. 
K stavbe sa vyjadril aj prof. Janíček, ktorý upresnil program samotného odovzdávania. Ešte 
upresnil, že na odstránenie chýb je lehota do 15.2.2023. Na tie sa poukazuje na 
koordinačných poradách a postupne sa pracuje na ich nápravách, 

- na zasadnutie kolégia príde aj rektor STU, ktorý odovzdá kandidátovi na dekana FEI STU, 
prof. Kutišovi, menovací dekrét. 
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K bodu 4 / - Informácia o stave príprav volieb do AS STU. 
Predseda senátu informoval, že 22.5.2023 sa končí volebné obdobie AS STU. Poprosil preto predsedu 
LK, aby komisia pripravila harmonogram volieb do ZČ aj ŠČ senátu, ktoré by sa mali konať v čase 
medzi 12. až 21. aprílom 2023. Z toho istého dôvodu informoval, že koncom februára sa opäť zíde 
senát, aby materiály k voľbám schválil. 
Predseda LK Halgoš potvrdil, že všetky termíny sedia. Podotkol ešte, že sa budú musieť zvoliť aj 
volebné komisie, výhradne z členov AS FEI STU. 
Predseda senátu doplnil, že by sa mali voľby spropagovať aj prostredníctvo web stránky, faceboooku, 
či na chodbách prostredníctvom infotabulí. 
 

K bodu 5 / - Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na 
FEI STU pre akademický rok 2023/2024. 
Predseda senátu vyzval predsedu PK, aby informoval o zasadnutí komisie, ktorá sa zišla 12.1.2023 
kvôli prerokovaniu materiálov – ďalšie podmienky prijatia na štúdium pre všetky 3 stupne štúdia. Na 
stretnutí boli prítomní aj prodekani Miklovičová a Sojak, ktorí materiály predložili.  
Komisia skonštatovala, že v materiáloch nebolo medziročne veľa zmien, týkali sa najmä zmien 
legislatívy, zvýšeného záujmu zo zahraničia o štúdium a potreby preukázania dostatočnej znalosti 
jazyka, v ktorom sa štúdium uskutočňuje. Zmeny boli jasné a preto PK odporúča všetky 3 predložené 
materiály schváliť. 
 

Zápisnica zo zasadnutia PK tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 
 
Prodekan Sojak podrobnejšie oboznámil prítomných so zmenami v podmienkach prijatia na Bc. 
štúdium, ktoré tvoria prílohu č. 3 tejto zápisnice. Predseda senátu navrhol o schválení predložených 
podmienok hlasovať. 
 

Súhlasím so schválením znenia Ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych 
študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2023/2024. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 1.23.1 
Akademický senát jednomyseľne schválil znenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium 
bakalárskych študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2023/2024. 
 

K bodu 6 / - Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na 
FEI STU pre akademický rok 2023/2024. 
Prodekanka Miklovičová uviedla podstatné zmeny v podmienkach prijatia na Ing. štúdium, ktoré sú 
prílohou č. 4 tejto zápisnice. Následne dal predseda senátu podnet na hlasovanie. 
 

Súhlasím so schválením znenia Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych  
študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2023/2024. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 1.23.2 
Akademický senát jednomyseľne schválil znenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium 
inžinierskych študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2023/2024. 
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K bodu 7 / - Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných programov 
na FEI STU pre akademický rok 2023/2024. 
Prodekanka Miklovičová informovala aj o podstatných zmenách v podmienkach prijatia na PhD. 
štúdium, ktoré sú prílohou č. 5 tejto zápisnice. Predseda senátu dal podnet na hlasovanie. 
 

Súhlasím so schválením znenia Ďalších podmienok prijatia na štúdium doktorandských   
študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2023/2024. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 1.23.3 
Akademický senát jednomyseľne schválil znenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium 
doktorandských študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2023/2024. 

K bodu 8 / - Rôzne. 
Doc. Kardoš informoval o procese, ktorý sa týka kolektívneho vyjednávania – podnety, ktoré boli 
zaslané na rektorát sú zatiaľ bez odozvy. Senátor Marek sa spýtal, či stále platí, že STU prispieva na III. 
pilier – doc. Kardoš odpovedal kladne. 
Senátor Novák sa spýtal v súvislosti so stavbou, či sa budú riešiť okná na chodbe. Prof. Janíček 
odpovedal kladne, a upresnil, že rovnako sa budú umývať aj obklady stien. Senátor Novák sa ešte 
spýtal na infopanely, ktoré sú po chodbách a pri posluchárňach, či je možné meniť ich vizuál podľa 
aktuálne prebiehajúceho podujatia. Tajomník fakulty odpovedal, že takéto požiadavky treba vždy 
riešiť cez tajomníčku ústavu, ktorá dá zadanie Ing. Záňovej, aby sa vizuál zmenil. Rovnako tajomník 
poprosil, aby sa podobné problémy riešili výhradne cez tajomníčky, ktoré ich zaevidujú v e-žiadanke 
a zároveň bude možná ich evidencia. 
Po zodpovedaní všetkých otázok sa predseda senátu ešte raz poďakoval za spoluprácu 
odchádzajúcemu vedeniu fakulty s dôrazom, že spolupráca bola konštruktívna a bezproblémová.  
Dekan Oravec rovnako vyjadril spokojnosť a budúcemu dekanovi poprial veľa úspechov. 
Prof. Kutiš povedal, že očakáva aktívny prístup kolegov a teší sa na spoluprácu. 
V závere ešte predseda senátu informoval, že niekedy v druhej polovici februára bude ďalšie 
zasadnutie senátu. 

K bodu 9 / - Záver. 
Predseda senátu sa všetkým veľmi pekne poďakoval za účasť. 

 

prof. Ing. Peter Hubinský, PhD., v.r. 
predseda AS FEI STU 

Prílohy: 
1. Prezenčná listina, 3x 
2. Zápisnica zo zasadnutia PK 
3. Ďalšie podm. prijatia na štúdium Bc. štud. programov FEI STU pre ak. rok 2023/2024 
4. Ďalšie podm. prijatia na štúdium Ing. štud. programov FEI STU pre ak. rok 2023/2024 
5. Ďalšie podm. prijatia na štúdium PhD. štud. programov FEI STU pre ak. rok 2023/2024 

Overovatelia: 
Ing. Ján Halgoš, PhD.  ______________________  

Ing. Ján Šubjak   ______________________ 

Zapísala dňa 17. 1. 2023: Slavomíra Mészárosová, tajomníčka AS FEI STU 


